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Czas na zmian? naszej mentalno?ci

„Bliskie jest Królestwo Bo?e. Nawracajcie si? i wierzcie w Ewangeli?”. Te s?owa Jezusa
stanowi? program Wielkiego Postu. S? to s?owa przede wszystkim bardzo pocieszaj?ce, bo
Jezus mówi: „Bliskie jest Królestwo Bo?e”. Bóg, którego Jezus nam objawi?, nie jest Bogiem
dalekim, lecz Bogiem bliskim, który sta? si? cz?owiekiem, aby by? jednym z nas, sta? si? nawet
pokarmem dla nas w Eucharystii, by przemieni? nas w Siebie. Bóg jest nam bliski. ?w. Pawe?
mówi, ?e w Bogu ?yjemy, poruszamy si? i jeste?my. My Go nie widzimy, ale ?yjemy zanurzeni w
Nim jak w powietrzu, które oddychamy. My, natomiast, cz?sto ?yjemy jakby Bóg by? od nas
daleki. To nie On jest daleki od nas. To my jeste?my dalecy od Niego. Ci?gle zaj?ci w?asnymi
sprawami, owszem wa?nymi jak prac? zawodow? lub domow?, ?yciem rodzinnym lub
towarzyskim, ale czasem i mniej wa?nymi, jak ogl?daniem ró?nych programów telewizyjnych,
graniem w gry komputerowe lub rozmawianiem o niepotrzebnych rzeczach, nie my?limy o
Nim. Bóg jest nam bliski, stale nam towarzyszy i cieszy si?, kiedy prosimy Go o pomoc, jak
rodzice ciesz? si? kiedy mog? pomóc dziecku, aby uczy? si? mówi? lub chodzi?. Bóg jest nam
bliski. Dlaczego my tak ma?o si? do Niego zwracamy, tak ma?o z Nim rozmawiamy, tak ma?o
Go s?uchamy, tak ma?o Mu ofiarujemy? Dlaczego, kiedy my?limy o Bogu l?kamy si? czasem
jak przed s?dzi?? My?l?c o Bogu powinni?my si? cieszy? tak, jak my?l?c o ojcu lub matce, lub o
najlepszym przyjacielu. Dlatego Jezus dalej mówi: „Nawracajcie si?”, to znaczy zmieniajcie
wasz sposób my?lenia i post?powania. Podczas Wielkiego Postu próbujmy zobaczy? jak
mo?emy poprawi? nasz? relacj? z Bogiem. Nie wa?ne jaka by?a ona do tej pory. Bóg czeka
zawsze na nas i pozwala nam zawsze zaczyna? na nowo.

Jezus mówi jeszcze do nas: „Wierzcie w Ewangeli?”. Kiedy mówi: „Wierzcie w Ewangeli?”
zaprasza nas przede wszystkim do zapoznania si? z Ewangeli?. Czy my wszyscy czytali?my
cztery Ewangelie? Je?li nie, powinni?my je czyta?, bo jak mo?emy wierzy? w Ewangeli?, je?li
jej nie znamy? ?w. Hieronim pisze: „Je?li nie znam Ewangelii, nie znam Chrystusa”. To mocne
s?owa. Niestety s? jednak prawd?, poniewa? dopiero zapoznaj?c si? z tym, co Jezus
powiedzia?, mo?emy rozumie? jak post?powa? w ?yciu, mo?emy w??czy? do naszej religijno?ci
odpowiedni? moralno??. Jest to istotne, bo religijno?? i moralno?? s? jak szyny toru kolejowego.
Je?li si? rozbiegn? poci?g naszego ?ycia chrze?cija?skiego wykolei si?. Rozbie?no?? mi?dzy
religijno?ci? i moralno?ci? czyni nasz? wiar? martw? i dlatego niewiarygodn?. Trzeba zapozna?
si? z Ewangeli? i stara? si? ni? ?y?. Pami?tajmy, ?e Ewangelia jest listem Pana Boga
skierowanym do ka?dego z nas, dor?czonym przez listonosza, który ma na imi? Ko?ció?. Kiedy
otrzymamy jaki? list, otwieramy go i czytamy. Czas Wielkiego Postu jest dobr? okazj?, aby
czyta? Ewangeli? i stara? si? wprowadzi? s?owa Jezusa w czyn. Pomoc? mo?e by? S?owo
?ycia, którym ?yjemy w tym czasie w Ruchu Focolari: „B?d?cie mi?osierni jak Ojciec wasz jest
mi?osierny”. Staranie si? ?y? S?owami Ewangelii b?dzie dobrym przygotowaniem do
g??bokiego prze?ycia ?wi?t Wielkanocnych, drog? do wielkiego duchowego wzrostu. ?w. Jan od
Krzy?a powiedzia?, ?e przybli?a si? bardziej do Boga chrze?cijanin, który ?yje przez
czterdzie?ci dni w sposób zaanga?owany, ni? chrze?cijanin, który ?yje w sposób po?owicznym
podczas czterdzie?ci lat. Czy te czterdzie?ci dni nie skojarz? nam si? z czasem Wielkiego
Postu?

Skorzystajmy, wi?c z Wielkiego Postu, bo nie wiemy ile czasu mamy jeszcze do dyspozycji,
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?eby si? przygotowa? do ostatecznego spotkania z Bogiem.

 

                                                             Ks. Roberto
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